



**NEW BRUNSWICK
REGULATION 2021-47**

under the

**REAL PROPERTY TAX ACT
(O.C. 2021-159)**

Filed June 7, 2021

1 *Subsection 10.3(1) of New Brunswick Regulation 84-75 under the Real Property Tax Act is repealed and the following is substituted:*

10.3(1) Subject to subsection 5(9) of the Act and to subsection (2), when real property that continued to be registered in the program at the end of 1997 by operation of paragraph 7.1(1)(a) or that was registered under the program after 1997 is subdivided into two or more parcels, the real property shall be deregistered and all the deferred taxes are due and payable.

**RÈGLEMENT DU
NOUVEAU-BRUNSWICK 2021-47**

pris en vertu de la

**LOI SUR L'IMPÔT FONCIER
(D.C. 2021-159)**

Déposé le 7 juin 2021

1 *Le paragraphe 10.3(1) du Règlement du Nouveau-Brunswick 84-75 pris en vertu de la Loi sur l'impôt foncier est abrogé et remplacé par ce qui suit :*

10.3(1) Sous réserve du paragraphe 5(9) de la loi et du paragraphe (2), lorsque des biens réels qui, à la fin de l'année 1997, ont continué d'être inscrits au Plan par application de l'alinéa 7.1(1)a) ou qui y ont été inscrits après l'année 1997 sont lotis en deux ou plusieurs parcelles, ils sont radiés et la totalité des taxes différées est due et payable.